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2016… 

 
Kedves Gyerekek! 

Elbúcsúztattuk az óévet, 2015-öt. Ki-ki döntse el maga, hogy jó volt-e vagy 

kevésbé, de akárhogyan is történt 2016-ban a még jobbra kell törekednünk.  

Ilyenkor szoktunk újévi fogadalmakat tenni, amire nem érdemes legyinteni, 

hiszen – ahogyan ti is megfogalmaztátok néhány erkölcstan órán- ilyenkor 

beismerjük hibáinkat, amelyen változtatni szeretnénk. A fogadalommal pedig a 

jóra törekszünk, ezt az igyekezetet pedig meg kell becsülni!  A Gáborélet idei első 

száma még a tavalyi év decemberi eseményeit dolgozza fel, középpontban 

természetesen az ezúttal is nagyon színvonalasra sikerült karácsonyi műsorral. 

Az „Életképek”-ben erről láthattok momentumokat, és a műsorhoz kapcsolódik 

„A hónap tanára” és „A hősök köztünk járnak” rovat is, az ünnepélyen 

csodaszépen táncoló-tornázó Budai Klaudia már most sikeres ritmikus 

sportgimnasztikázó. Láthattok fotókat a karácsonyi meglepetés-ebédről, Sósné 

Pál Emőke néni pedig felidézi pár sorban osztálya óvodai Mikulás-ünnepi 

műsorát. Iskolánk nem egy befutott, tehetséges kerékpározót nevelt már ki, ilyen 

az országos bajnok Cser Gábor, vele készült interjúnkat  „A hónap sztárja” 

rovatunkban olvashatjátok. Bár azt is gondolhatnánk, hogy az év végén már 

leeresztenek kicsit a gyerekek, a sok kitűnő versenyeredmény ellenben azt 

mutatja, hogy nagyon is termékenyek voltatok még, „Aktuális” rovatunk is erről 

árulkodik. Horváth Alexandra költői vénáit mutatja meg, és jelentkeznek a 

további szokásos rovataink is. Nekünk pedig nincs más dolgunk, mint eláruljuk a 

mi újévi fogadalmunkat: 2016-ban is végig, kitartóan, színvonalasan próbálunk 

szórakoztatni benneteket az iskolai Facebook oldalunkon és a Gáborélet havi 

számaiban. Nektek pedig kívánunk sikeres, eredményes és boldog új évet! 

 

 

Erdős Levente 
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Miért jó Gáboros ifinek lenni?  

                - Dessewffy Anna 

 
Már ovis koromtól kezdve jártam a táborba, de a többi program nekem sajnos kimaradt. 

Imádtam táborozni, sokáig a legkisebb voltam, de így is mindenben részt tudtam venni. 

Néha nehéz volt, hogy nem az osztálytársaim, iskolatársaim, akik körbevesznek, de a 

nevek megjegyzésén kívül komoly gondom nem volt. Amikor nyolcadikos voltam, 

elmentem a farsangra, és az nagyon megfogott. Aztán a táborban vetődött fel először, 

hogy lehetnék-e én is ifi. Aztán szeptemberben hozzám is eljutott az első találkozó híre. 

Már a táborok során megfogott ez a szerep. Én valahogy mindig is felnéztem az ifikre. 

Élveztem csinálni, és mikor kiderült, hogy mehetek a táborba, akkor nagyon örültem. 

Anna néni rajához kerültem, mivel őket már ismertem. Fanni, Vica és Dávid mellett 

figyelhettem a dolog apró és nagyobb részleteit. Aztán jött a következő év. Nekem pedig 

nem volt kérdés, hogy akarom-e folytatni. Szerintem a tábor nagy vízválasztó, és én a 

jó parton kötöttem ki. Érettségi évében vagyok, ez így rengeteg plusz elfoglaltságot 

jelent, de láttam a korábbi években, ki hogy birkózott meg vele. A farsang előtti dupla 

ifi nehezen, de beilleszthető a programba, és kifejezett pihenést jelent a hét rohanásában. 

Az első félévben folyamatosan az osztálytáncainkra próbáltunk az iskolámban a 

szalagavatóra, így akkor az vett el sok időt az életemből, de ha valamire, akkor erre 

mindig szívesen szakítok időt. Most az ifizésre, a farsangi próbákra szakítok kicsit több 

időt. Persze ilyenkor már mindenki esze a táboron jár. A társaság, a barátok, a 

feladatokon való agyalás, a hangulat. Szerintem ezért jó ifinek lenni. Én szinte minden 

programban megpróbálom maximálisan kivenni a részem, mivel nagyon élvezem. 

Nekem talán a farsang volt a legnagyobb kihívás. Az első két évemben sajnos nem 

tudtam benne lenni a farsangi táncban, de immáron második éve én is benne vagyok. A 

farsangi táncpróbák vicces és komoly pillanatai, a suli-bulira való készülődés. Mindezt 

nagyon szeretem ebben. Persze a tábor az év fénypontja számomra. Bár nem tudnék 

kedvencet választani, mégis a tábor a leghosszabb ideig tartó élmény az évben. Ha tudok 

menni, akkor idén az 5. táborom lesz ifiként, de összességében a 14. lesz, melyre 

elmehetek. 
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Régen volt, hogy is volt… 

Sok idő telt már el azóta, amióta a Gábor Áron Általános Iskola először megnyitotta 

kapuit. Ahogy teltek az évek, úgy mentek és jöttek a diákok, akik közül a legtöbben még 

ma is szívesen emlékeznek vissza az itt töltött évekre. Ezúttal Fehér Rita, a Nádasdy utca 

egykori tanulója mesélt nekünk. 

 

 

Mikor járt pontosan ide, és ki volt az 

osztályfőnöke? 

 

1992-től 1995-ig jártam ide, és Bölcskei 

Sándorné Ani néni volt az 

osztályfőnököm. 

 

Hogyan nézett ki akkoriban az iskola? 

Mennyiben voltak mások a 

tantermek? 

 

Minden ugyanúgy nézett ki, mint 

jelenlegi állapotában, annyi 

különbséggel, hogy a tornaterem lent 

volt a földszinten, középen, s ahol 

jelenleg az informatika terem van, ott 

öltöző volt. Az udvar hátsó részén volt a 

távolugró homok, a hátsó lépcső alatt 

pedig volt egy pincelejáró, ott volt a 

technika terem. 

 

Milyen más tantárgyak voltak 

akkoriban? 

 

A tantárgyak nagymértékben nem 

változtak, annyi, hogy akkoriban nem 

volt még informatika és etika óra. 

 

 

 

Milyen emlékei vannak egykori 

tanárairól, diáktársairól? 

Nagyon sok jó, szép és kedves emlékem 

van mind az iskolatársaimról, mind az 

osztálytársaimról. Ugyanilyen jó 

emlékeim vannak az általam tisztelt 

tanárokról, és Horváth Andrea 

igazgatónőről is. 

Miért szeretett ide járni?  

Azért, mert ugyan iskolai címen 

működött az intézmény, de amikor 

beléptünk az iskola kapuján, az olyan 

érzés volt, mintha egy nagy család része 

lenne az ember. Nem volt alsós-felsős, 

„A” osztályos – „B” osztályos vagy más 

megkülönböztetés. Mindenki segített a 

másiknak mindenben, amiben csak 

tudott, a tanárainkhoz bizalommal 

fordulhattunk bármi bajunk volt, legyen 

az otthoni, magánjellegű, szerelmi ügy 

vagy tanulási nehézség. Mindig ott 

álltak mögöttünk, de fiam is ide jár, így 

tudom, hogy ez a mai napig is így van az 

iskolában. 

 

 

Virág Vivien 8.a  
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A hónap sztárja: 

Cser Gábor 
Iskolánk egykori diákja 

kerékpározásra adta a fejét, és 

igencsak sikeres versenyzővé vált. 

Magyar bajnok volt, járt Világ- és 

Európa-bajnokságon, ahol ráadásul 

nem zárt helyezetlenül. Több 

szakágban is versenyez, mindegy neki 

országút vagy hegyi terep, lehet eső 

és sár, ő bizony mindig a legjobbra 

törekszik. Már tanítványai is vannak, 

nagyon elhivatott ember. De régi 

iskolájáról akkor sem feledkezik meg, 

ha sorra kapja az elismeréseket. Most 

is készségesen adott nekünk interjút.    

 

Mikor és miért kezdtél el 

kerékpározni? 

1994-ben kezdtem el a kerékpározást 

a KSI-ben, hogy miért, annak több 

oka is van. Az egyik, hogy az 

iskolában minden évben volt 

kerékpáros tábor és túra, amit még az 

akkori technika tanár, Vilcsek Feri 

bácsi szervezett. Ott nagyon 

megszerettem a kerékpározást.   

 

 

 

Kipróbáltál más sportágakat is 

gyerekként? 

Ki, de nem tetszettek annyira, hogy 

ezeket komolyan vegyem. Próbáltam 

az úszást, evezést, teniszt, de egyik 

sem volt olyan hatással rám, mint a 

kerékpár.   

 

Milyen emlékeid vannak a Gábor 

iskoláról? 

Csak jók, nagyon jól éreztem magam 

ott. Sokat köszönhetek az iskolának 
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abban, hogy mi lett belőlem, az 

alapok innen érkeztek, tehát csak 

köszönettel és jó érzéssel tudok 

visszagondolni a Gábor iskolában 

eltöltött évekre.   

Voltak-e iskolai csínytevéseid? 

Persze, nagyon eleven gyerek voltam, 

de mivel ez nagyon régen volt, így 

felidézni egyet sem tudok. De 

maradjunk annyiban, hogy 

emlékezetes gyerek voltam...  

 

Mikor döntötted el, hogy komolyan 

fogsz foglalkozni a 

kerékpározással? 

Oh, már amikor elkezdtem.  

 

Milyen klubban és milyen 

szakágban versenyzel? 

Most egy osztrák-magyar klubban 

vagyok, szakágban többen is 

versenyzem: Cyclocross, MTB, 

Országút.  

Mik voltak az eddigi legnagyobb 

sikereid pályafutásod során? 

Master VB 15. hely, Master EB 11. 

hely, Magyar bajnoki cím, Magyar 

kupa összetett 2. hely, Szlovák kupa 

győzelem, Osztrák kupa 2. hely. Az 

elmúlt 22 évben sok kudarcom és sok 

győzelmem volt.   

 

Miért ajánlanád ezt a sportot a 

fiataloknak? 

Kitartásra nevel, önállóságra, 

csapatmunkára. A kerékpárról sokan 

gondolják, hogy egyéni sportág, de az 

országúti sport a legkeményebb 

csapatsportágak egyike. 

Monotonitástűrésre nevel, 

céltudatosságra, rendszerességre. 

 

Milyen céljaid vannak a sportban 

és az életben? 

A sportban még egy magyar bajnoki 

címet szeretnék elérni, plusz azon 

tanítványaimnak, akikre rendkívül 

büszke vagyok, minden segítséget 

megadni arra, hogy tovább 

léphessenek, és igazán magas szinten 

kerékpározhassanak. Az életem 

egyenlő a sporttal, így ezek a célok 

összemosódnak. 

Németh Liliána 7.a 
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A HŐSÖK KÖZTÜNK JÁRNAK  

             Budai Klaudia
Klaudia, iskolánk 1.a osztályos 

tehetsége, aki Ritmikus 

Sportgimnasztikában folyamatosan 

kiemelkedő eredményt ér el - többek 

közt országos bajnok is - nemrégiben 

az V. Jász Gimnasztika Kupa 

győztese lett 2008/C középhaladó 

kategóriában, a IX. Pécsi Cup 

Nemzetközi versenyen pedig 10. 

helyezést ért el.     

Miért kezdtél el ritmikus 

sportgimnasztikázni? 

Anya mondta, hogy kezdjem el ezt a 

sportot, ő íratott be, mert előtte mindig 

tornáztam és balettoztam otthon. 

Elmentünk egy nagy tornaterembe, én 

pedig egyből megszerettem ezt a sportot.  

Mit szeretsz legjobban ebben a 

sportban? 

Nagyon kedves az edzőm, és sok 

érdekes dolgot lehet tanulni. Igaz, 

nehezeket is tanulunk, mindenféle 

fordulásokat különböző szerekkel, mint 

például karika, labda, kötél, buzogány és 

szalag. 

 

Melyiket szereted legjobban a szerek 

közül? 

A labdát, de karikában vagyok a 

legsikeresebb.  

Mik a terveid ezzel a sporttal?  

Sok aranyérmet nyerni, kijutni egy 

olimpiára, később pedig edző szeretnék 

majd lenni. De addig még tanulok is, 

mert itt kedvesek a gyerekek és a tanító 

nénik is.  
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A hónap tanára: 

Kinyik Mariann 

 - Mariann néni, ahogy 

eddig nem ismertétek 

A lelkes, művészi beállítottságú 

Mariann néni 1991 óta iskolánk 

magyar és ének szakos tanára. 

Rendszeresen versenyezteti a 

diákokat, járja a világot énekkórusi 

tagként, és idén lesz immár 25 éve, 

hogy megalakította az iskolai 

énekkart, amely azóta is rendszeresen 

fellép a különböző rendezvényeinken.  

Nem volt ez másként decemberben 

sem, ahol a karácsonyi 

ünnepélyünkön csodálhattuk 

kórusunkat Mariann néni jóvoltából. 

 

1. Miért a tanári szakmát 

választotta? 

Magyart és éneket szerettem volna 

tanulni magasabb szinten, és ezt a 

tanárképző főiskolán lehetett. 

 

2. Mi szeretett volna lenni 

gyerekkorában? 

Színésznő. 

 

 

3. Melyek voltak a kedvenc 

tantárgyai? 

Általános iskolában csak az éneket 

szerettem, a magyart középiskolában 

szerettem meg. 

 

4. Milyen iskolai csínytevései 

voltak? 

Én nagyon rendes tanuló voltam, 

mindig sajnáltam a pedagógusokat a 

rossz gyerekek miatt. 
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5. Miért pont a magyart és az 

éneket választotta? 

Művészi beállítottságú vagyok, és 

ezek a tantárgyak állnak legközelebb 

a művészethez. 

 

6. Mit szeret csinálni 

szabadidejében? 

Aktívan énekelek 2 kórusban 

vidéken, sok a fellépés, és sokat kell 

ezekre próbálni. 

 

7. Járt-e diszkóba tinédzser 

korában? 

Soha, nem is hiányzott, de felnőttként 

néha elmentem táncolni, bár azok a 

helyek nem igazi diszkók voltak. 

 

8. Milyen műfajú zenéket szeret 

hallgatni leginkább? 

A klasszikus zenét kedvelem. 

 

9. Hogyan viszonyul a modern 

zenéhez? 

Nem szeretem hallgatni, de járok 

sportolni, ahhoz jók. 

 

 

10. Ki a kedvenc írója? 

A magyarok közül Wass Albertet, 

Márai Sándort és Molnár Ferencet 

szeretem. 

 

11. Van-e kedvenc háziállata? 

Távolról szívesen nézegetem az 

állatokat, de nem olyan lakásban 

lakom, ahol tarthatnék. 

 

12. Milyen különleges helyen járt 

már életében? 

Kórustagként Afrikán kívül minden 

lakott földrészen jártam már. 

  

13. Mi volt az eddigi 

legemlékezetesebb pillanata az 

iskolában? 

Amikor egy vietnámi kislány azt 

kérdezte tőlem, hogy fogunk-e még 

Arany János balladáival foglalkozni, 

mert neki annyira tetszenek. 

 

13+1. Ha lehetne 3 kívánsága, mi 

lenne az? 

Egészség, boldogság és szeretet a 

világon mindenkinek. 

 

/A kérdéseket a Gáborélet szerkesztői 

állították össze./ 
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A hónap tanulói 

decemberben 

 

Kakas Csanád 4.a 

Azért kell tanulni, hogy felnőttként 

legyen munkánk, és hogy 

okosodjunk. Engem a szüleim mindig 

megdicsérnek, ha jól teljesítek. 

Kedvenc tantárgyaim a testnevelés, a 

rajz, a matek és a környezetismeret. 

Ez utóbbit azért tudom jól, mert 

anyukám biológia tanár, és szokott 

nekem segíteni. Délutánonként matek 

szakkörre és focira is járok. 

Decemberben szerepeltem a 

karácsonyi ünnepségen, de néha 

matek versenyekre is szoktam menni. 

Szeretek könyvet olvasni és a 

testvéreimmel játszani. Vegyész 

szeretnék majd lenni felnőttként, 

anyukám sokat mesélt erről a 

szakmáról, izgalmasnak tartom, főleg 

a kísérletek miatt. Szeretek ide járni, 

mert itt vannak 1. osztályos korom 

óta a barátaim. 

 

Kovács Luca 8.c 

Azért fontos tanulni, hogy el tudjam 

dönteni, miből vagyok jó, mi érdekel, 

és így milyen irányban menjek majd 

tovább. Nekem a szüleim is segítenek 

a tanulásban. Kedvenc tantárgyam a 

rajz és az angol. Decemberben a 

Bolyai János Természettudományi 

Versenyen informatikából kerületi 

első helyezést értem el, de szoktam 

indulni különböző matematikai és 

rajz versenyeken is. Ezen kívül heti 

kétszer járok modern táncra, 

hétvégente lovagolni, és nagyon 

szeretek szabadidőmben rajzolni. 

Jelenleg úgy gondolom, hogy 

felnőttként lovakkal szeretnék majd 

foglalkozni, talán lovas oktató leszek. 

Szeretek ebbe az iskolába járni, mert 

itt mindenki nagyon kedves és jó a 

közösség.  
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Negyedikes Mikulások 

Az idei tanév nagy élményeket hozott a 4.a osztály számára. És még csak a felénél 

járunk. Micsoda különleges érzés, amikor valaki negyedikes lesz! Egyszeriben kis 

nebulóból okos, megbízható, mindent értő és tudó tanulóvá lesz. 

Az elsősök felnéznek rá - persze, mivel már jól megnőttek. Na, de félre a tréfát! Valóban 

számítani lehet rájuk, komolyan veszik a feladatokat és borzasztó lelkesek. 

A környékbeli óvodások biztos tudnának mesélni ezekről a kedves gyerekekről, ugyanis 

Mikuláskor olyan fergeteges műsorral kápráztatták el őket, hogy még maguknak a 

szereplőknek is belemelegedett a szívük. Több hetes felkészülés, próba után december 

4- én, először a Napraforgó Óvoda, majd a szomszédos Mesevár, végül pedig a 

Micimackó Ovi látta vendégül a kis szereplőgárdát. Az óvó néniknek sok ismerős volt 

a csapatban, hiszen néhány éve bizony a mai negyedikeseink koptatták a csoportszobák 

szőnyegét. Örömmel jelenthetem, hogy a csapat fegyelmezetten, állhatatosan, egy 

pillanatra sem csüggedve hajtotta végre a feladatát, én pedig nagyon- nagyon büszkén 

baktattam velük végig Kispest utcáin, ahol már az esti félhomályban a karácsony 

üdvözlete integetett hívogatóan. 

        Soósné Pál Emőke 
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KARÁCSONYI EBÉD 
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Horváth Alexandra: Mese 
 

„Egy valami van az életben, ezt ne feledd soha, 

Bármit is mondhatnak, az élet egy csoda. 

Van olyan, ki csalódik, mert mindig vannak gondok, 

Én azt kívánom, légy te mindig boldog! 

Legyen az életed gyönyörű, 

Legyen egy tündérmese!” 

 

Horváth Alexandra 6.a 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ti mondtátok… 
 

   
  

 

„Az ózonréteg megvéd minket a sugárzástól és az ufóktól…”  

 

„Az iszlám vallás megalapítója a szultán volt…”  

 

„A körte termése háromszög...”  

 

„A legszebb hangú tanárt szokták igazgatóhelyettesnek választani?”  

 

„IV. Béla másodszor is megalapította a hont...”  
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Aktuális 

Decemberi eredmények: 

Bolyai János Természettudományos 

verseny: 

Csapatverseny (biológia, fizika, kémia, 

földrajz): Le Minh Hieu Hugó, Hubert 

Dóra, Tósoki Samu, Kovács Luca, 

Neumann Brigitta, Horváth Szilárd, Farkas 

Ákos - 1. helyezés 

 
 

Egyéni matematika verseny: Horváth 

Szilárd (8.c) - 1. helyezés 

 

Egyéni informatika verseny: Kovács Luca 

(8.c) - 1. helyezés  

Nász Pálma (7.c) - 3. helyezés 

 

 

Judo Honvéd Karácsony Kupa: 

Meleg Szabolcs (4.b) - 1. helyezés 

Erős Levente (2.b) - 3. helyezés 

 

Kerületi Kazinczy prózamondó verseny: 

Joó Milán - 2. helyezés  

 

Mikulás Kupa Röplabda: 

Ujvári Ákos (7.c), Agárdi Laura (7.c), 

Szokolai Zsófia (7.b), Szabó Zsófia(7.b), 

Győrffy Veronika (7.c) Kállai Donát (7.b) – 

1. helyezés 

 

 

Mikulás Kupa kerületi labdarúgó torna, III. 

kcs.  

Pável Dániel, Joó Milán, Fábián Tamás, 

Várvédy Levente, Nguyen Van Thien 

Gábor, Farkas-Pintér Gergely - 1. helyezés  

 
 

Mikulás Kupa foci, II. kcs.: - 2. helyezés 

  

Mikulás Kupa Asztalitenisz verseny: 

Alsós lányok: Gábor iskola - 1. helyezés  

Nagy Amanda, Molnár Evelin (mindkettő 

2.a) 

Alsós fiúk: Gábor iskola  - 3. helyezés 

Mózer Máté, Harsányi András (mindkettő 

2.a) 

Felsős lányok: Gábor iskola - 3. helyezés 

Nándori Loretta 8.a, Keskeny Jessica 7.a 

Felsős fiúk: Gábor iskola - 3. helyezés 

 (Bács Bence 7.c, Nagy Dominik 7.c) 










